



ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ

e-ΕΦΚΑ

ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΣ ΕΘΝΙΚΟΣ ΦΟΡΕΑΣ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ

ΕΓΚΥΚΛΙΟΣ 6

ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ

ΓΕΝ. Δ/ΝΣΗ ΕΙΣΦΟΡΩΝ

Δ/ΝΣΗ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΜΗ ΜΙΣΘΩΤΩΝ

ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΣΔΙΟΡΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ

ΜΗ ΜΙΣΘΩΤΩΝ

Ταχ.Δ/νση : Σατωβριάνδου 18

10432 Αθήνα

Πληροφορίες: Μαντώ Καλιαβού

Βαϊα Σταύρου

Τηλέφωνο: 210-5285599

210-5285690

e-mail : tm.eisf.mmisth@efka.gov.gr

ΠΡΟΣ: Αποδέκτες Πίνακα Α'

ΘΕΜΑ: Ασφαλιστικές εισφορές έτους 2026 Μη Μισθωτών, Ελευθέρων Επαγγελματιών, Αυτοαπασχολούμενων, Αγροτών.

ΣΧΕΤ: Η αρ. πρωτ. Δ.15/Δ'/1865/2026 (ΦΕΚ ΤΒ 318/29.01.2026) Υπουργική Απόφαση.

Όπως είναι γνωστό από τις διατάξεις των άρθρων 31, 35, 36, 37 και 45 του Ν.4670/2020 και της παρ. 3 του άρθρου 8 του Ν.4387/2016 όπως τροποποιήθηκε με τις διατάξεις του άρθρου 38 του Ν.5167/2024, προβλέπεται ότι για το έτος 2026 οι ασφαλιστικές εισφορές των μη μισθωτών ασφαλισμένων για όλους τους κλάδους ασφάλισης προσαυξάνονται με διαπιστωτική πράξη του Υπουργού Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κατά το ποσοστό μεταβολής του μέσου ετήσιου δείκτη τιμών καταναλωτή του έτους 2025.

Με την ανωτέρω σχετική ΥΑ μεταξύ άλλων ορίζεται η αναπροσαρμογή στα ποσά εισφορών για όλες τις ασφαλιστικές κατηγορίες των Κλάδων Σύνταξης, Υγειονομικής Περίθαλψης, Επικουρικής Ασφάλισης και Εφάπαξ Παροχών των Μη Μισθωτών ασφαλισμένων, Ελεύθερων Επαγγελματιών, Αυτοαπασχολούμενων και Αγροτών, κατά το ποσοστό μεταβολής του μέσου ετήσιου γενικού δείκτη τιμών καταναλωτή του έτους 2025. Ειδικότερα,

Α. Αναπροσαρμογή εισφορών Ελευθέρων Επαγγελματιών και Αυτοαπασχολούμενων και Αγροτών

Τα ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών που προβλέπονται στις παραγράφους 1 και 3 του άρθρου 39, καθώς και στις παραγράφους 2, 3 και 5 του άρθρου 41 του ν.

4387/2016 και αφορούν την καταβολή της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς κύριας σύνταξης και υγειονομικής περίθαλψης (παροχές σε είδος και σε χρήμα) για τους αυτοτελώς απασχολούμενους και τους ελεύθερους επαγγελματίες ασφαλισμένους του e-Ε.Φ.Κ.Α., καθώς και για τους ασφαλισμένους του πρώην Ο.Γ.Α., προσαυξάνονται κατά 2,5%.

Κατόπιν της ανωτέρω προσαύξησης, τα ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών διαμορφώνονται ως εξής:

1. Αναπροσαρμογή εισφορών Ελευθέρων Επαγγελματιών και Αυτοαπασχολούμενων.

Ασφαλιστική Κατηγορία	Κλάδος Σύνταξης	Κλάδος Υγείας σε χρήμα	Κλάδος Υγείας σε είδος	Σύνολο
1η	185,09	5,97	59,71	250,77
2η	222,12	7,16	71,65	300,93
3η	281,82	7,16	71,65	360,63
4η	354,66	7,16	71,65	433,47
5η	440,64	7,16	71,65	519,45
6η	597,06	7,16	71,65	675,87

Πίνακας Ειδικής Κατηγορίας

Κλ. Σύνταξης	Κλ. Υγείας σε χρήμα	Κλ. Υγείας σε είδος	Σύνολο
111,06	3,58	35,82	150,46

Προσοχή:

Με τις ασφαλιστικές εισφορές συνεισπράττονται επιπλέον εισφορές υπέρ του Κλάδου Ανεργίας (ΟΑΕΔ) ύψους 10€ και για τους Υγειονομικούς υπέρ της Στέγης Υγειονομικών, ύψους 2€.

2. Αναπροσαρμογή εισφορών ασφαλισμένων του π. ΟΓΑ.

Ασφαλιστική Κατηγορία	Κλάδος Σύνταξης	Κλάδος Υγείας σε χρήμα	Κλάδος Υγείας σε είδος	Εισφορά αγροτικής εστίας	Συνολικό ποσό
1η	108,67	3,58	34,63	2,39	149,27
2η	131,35	3,58	41,79	2,39	179,11
3η	165,99	3,58	41,79	3,58	214,94
4η	208,98	3,58	41,79	3,58	257,93
5η	260,33	3,58	41,79	4,78	310,48
6η	352,28	3,58	41,79	7,16	404,81

Β. Αναπροσαρμογή εισφορών κλάδου Επικουρικής Ασφάλισης

Τα ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών που προβλέπονται στην παράγραφο 3 του άρθρου 97 του ν. 4387/2016 όπως ισχύει και αφορούν την καταβολή της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς υπέρ του κλάδου επικουρικής ασφάλισης για τους αυτοτελώς απασχολούμενους και τους ελεύθερους επαγγελματίες, ασφαλισμένους στον Κλάδο Επικουρικής Ασφάλισης του ε-Ε.Φ.Κ.Α. και του Τ.Ε.Κ.Α προσαυξάνονται κατά ποσοστό 2,5%.

Κατόπιν της ανωτέρω προσαύξησης, τα ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών διαμορφώνονται ως εξής:

Ασφαλιστικές Κατηγορίες	Ποσό εισφοράς
1η	46,57
2η	56,13
3η	66,88

Γ. Αναπροσαρμογή εισφορών Κλάδου Εφάπαξ Παροχών.

Τα ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών που προβλέπονται στην περίπτωση γ' της παραγράφου 2 του άρθρου 35 του ν. 4387/2016 και αφορούν την καταβολή της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς υπέρ του Κλάδου Εφάπαξ Παροχών για τους αυτοτελώς απασχολούμενους και τους ελεύθερους επαγγελματίες ασφαλισμένους στον Κλάδο Εφάπαξ Παροχών του ε-Ε.Φ.Κ.Α., προσαυξάνονται κατά ποσοστό 2,5%.

Κατόπιν της ανωτέρω προσαύξησης, τα ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών διαμορφώνονται ως εξής:

Ασφαλιστικές Κατηγορίες	Ποσό εισφοράς
1η	31,05
2η	37,02
3η	44,18

Δ. Έναρξη ισχύος

Οι διατάξεις της παρούσας εφαρμόζονται **από την 1η Ιανουαρίου 2026**. Από την ίδια ημερομηνία ισχύουν και τα προσαυξημένα ποσά των ασφαλιστικών κατηγοριών και εισφορών που προβλέπονται ανωτέρω.

Παρακαλούμε με ευθύνη των Προϊσταμένων Διευθύνσεων και Τμημάτων να λάβει γνώση το προσωπικό αρμοδιότητάς σας.

Η ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗ ΓΕΝΙΚΗΣ Δ/ΝΣΗΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ

ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΑ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΔΗ